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Subject: RE: Stand van zaken risicovolle dossiers: ter afstemming
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Goedemorgen

Lijkt mij een prima idee, dank
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van IEEE EES 0 minvws.nl>
Verzonden: maandag 31 oktober 2022 09:10

@minvws.nl>;

@minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Stand van zaken risicovolle dossiers: ter afstemming

lk zie dat er morgen om 1500 uur een regulier overleg moment over VT is, ik stel voor dat we dat benutten.

Van: 5.1.2e EEE © minvws.ni>
Verzonden: donderdag 27 oktober 2022 16:30

minvws.nl>

@minvws.nl>;
@ minvws.nl>; @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Stand van zaken risicovolle dossiers: ter afstemming

Namens team Finance van DT hierbij een reactie op de StaVaZa risicovolle dossiers.

Laboratoria/Coron IT

Aannemende dat jij bedoelt met fase 1, de systeemgerichte aanpak die moet worden uitgevoerd door GGD GHOR/LCCB. In lijn
hiermee worden de 3 stappen die procesgericht zijn, fase 2.

Fase 1.

Naar mijn idee heeft PDCV al enige maanden geleden de opdracht gegeven aan GGD GHOR/LCCB om over te gaan tot onderzoek

en systeemverbetering.
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Fase 2.

Jij stelt dat het doorgaan van fase 2 afhankelijk is van de afronding van fase 1. Dit bevreemdt ons. Naar onze mening zijn het 2

verschillende benaderingen die naast elkaar zouden moeten worden doorlopen. Aangezien de systeemgerichte oplossing alleen

een oplossing zou bieden voor de toekomst en de systeemgerichte oplossing ons ook nog mogelijkheden bhiedt voor het verleden

en heden.

Daarnaast staat er onder ‘wat betekent dit’ als “fase 1 en 2 met goed gevolg afgerond kunnen worden voor 1 februari” maar om

welke fase 1 en 2 gaat het hier?

Onder ‘wat is hiervoor nodig, actie met spoed PDCV’, de systeemgericht aanpak bestaat alleen maar uit één aanpak maar er wordt

gesteld dat aan fase 2 wel kosten zijn verbonden ivm het inschakelen van een extern accountant. Vervolgens zou voor de

uitvoering van fase 1 kosten met zich brengen voor DT.

Momenteel hebben wij totaal geen inzicht en kennis van stap 1 inde procesgerichte aanpak. Wij weten dat vader en zoon Paans

hiermee aan de slag zouden gaan, maar daar houdt onze kennis ook op. Derhalve weten we ook niet of er nog acties van ons

verlangd worden of wie wanneer welke interviews met wie gaat houden.

Wellicht is het een idee om een periodiek overleg te plannen om elkaar op de hoogte te houden van de vorderingen zowel mbt de

systeemgerichte aanpak alsmede de procesgerichte?

Overige dossiers

Zelftesten, met de ADR is vandaag telefonisch contact geweest en zij gaan vermoedelijk een positief getinte mail sturen komende

week.

Kwaliteit van de administratie, ik heb mij enigszins verbaasd over de zin: “FEZ weet zeker dat de administratie van de corona

gerelateerde directies (..) extra aandacht behoeft.” Ik vind het wat lastig in welke context deze opmerking wordt geplaatst, zeker

met in het achterhoofd alle verbeteringen die in de afgelopen maanden al zijn doorgevoerd.

Wij hopen hiermee een bijdrage te leveren aan het helder krijgen van de situatie(‘s) en de weg naar de oplossing(en).
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ECEBEY c nin»
rijdag 21 oktober 2022 16:17

minvws.nl> @ minvws.nl>

Onderwerp: FW: Stand van zaken risicovolle dossiers: ter afstemming

Beste collega’s,

Vanuit Verscherpt Toezicht komt er weer een rapportage aan en ik had zelf ook de behoefte om over de risicovolle dossiers waar ik

bij betrokken e.e.a. op papier te zetten. Dit ontvangen jullie hierbij en het verzoek is om jullie beeld hierin op te nemen. Mijn doel

is zo scherp mogelijk de zaken te benoemen.
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lk stuur dit ook ter afstemming aan PDCIC en stuur ook al een exemplaar aan het MT FEZ omdat ik de boodschap zo belangrijk vind

dat ik het niet een goede week bij hun weg wil houden. Ik zal aan het MT FEZ nadrukkelijk aangeven dat afstemming hierover met

jullie nog loopt.

lk ben volgende week vrij, dus jullie hebben de hele week om te reageren. Maandag 31 oktober om 0900 uur pak ik dit weer op!

Met vriendelijke groet,
5.1.2e

Ministerie VWS

Directie FEZ

SR ed)


